
De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 6 okt0ber 2020,
Constaterende dat:

 De wethouder Sport een ambitieus raadsvoorstel heeft ingediend mbt de totale 
renovatie van sportpark Elsenburg

 Die totale renovatie, inclusief een gezamenlijk clubhuis van de toekomst, een 
zeer grote financiële inspanning vraagt van de gemeente Rijswijk

 Gelet op de financiële positie van Rijswijk een dergelijk grote investering niet 
gewenst is

 De Rijswijksche Hockey Club RHC een van de grootste sportvereniging van 
Rijswijk is

 De doorgroei van de vereniging  de afgelopen jaren ernstig is vertraagd door de 
bepalingen van de TNO Veiligheidscirkel met als gevolg  onder andere een lange 
wachtlijst voor nieuwe leden

 De bepalingen van de veiligheidscirkel TNO vanaf 1 januari as niet meer gelden
 De kwaliteit van de hockey velden in top conditie moet zijn en dat de 

spelersveiligheid op dit moment in het geding is
 De wielervereniging De Spartaan behoefte heeft aan een goede verlichting en dat 

de Fietscross club behoefte heeft aan een hogere startheuvel op de huidige 
locatie

Overwegende dat:
  De vernieuwing van veld 3 en aanleg van veld 4 van RHC absolute topprioriteit 

hebben en dat er rekening gehouden moet worden met een aanbestedingstraject
 in deze financieel moeilijke tijden goed gekeken moet worden naar nut en 

noodzaak van grote investeringen 
Draagt het College op:

 Per direct de voorbereidingen te starten voor vervanging van de toplaag en 
ombouw naar waterveld van veld 3 van RHC 

 Per direct de voorbereidingen te starten voor de uitbreiding van de 
accommodatie met een 4e waterveld, mede gelet op de grote wachtlijst met 
kandidaat leden.

 De aanleg van veld 4 zodanig in te tekenen dat de KNWU wedstrijdstatus van de 
wielerbaan van de Spartaan niet verandert

 De wielerbaan te gaan voorzien van een lichtinstallatie zodat ook in donkere 
tijden de baan gebruikt kan worden

 In overleg te gaan met de fietscross vereniging om de door hen gewenste 
aanpassingen  te bespreken en te onderzoeken of die te realiseren zijn binnen het 
plan Elsenburg of wellicht beter kan worden gerealiseerd op de huidige locatie.

 Bovenstaande activiteiten stapsgewijs te nemen passend binnen het 
uitgangspunt van een maximaal sluitende exploitatie van de diverse stappen en 
met minimale kapitaal lasten voor de gemeente.( PS het door de wethouder 



ingediende ambitieuze plan heeft die financiële dekking voor pijler 1 waar deze 
stappen onder vallen)

En gaat over tot de orde van de dag

Fractie VVD Rijswijk
Coen Sleddering (Voorzitter)


